

「香江花月」全年餐飲優惠

Year-round offer at "Victorian Era"

條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於香江花月主餐牌。
- 2. 此優惠只限堂食, 並不適用於到店外賣自取及第三方外賣平台。
- 3. 此優惠由即日起至 2026 年 6 月 30 日止。
- 4. 火鍋湯底須另外收費, 圖片只供參考。
- 5. 客戶須於一天前致電餐廳預約訂座,並說明使用「3 香港客戶優惠」。 佐敦分店

佐敦佐敦道 31-37 號百誠大廈 2 樓 (電話: 2736 8368) 荃灣分店

荃灣大壩街 4-30 號荃灣廣場 6 樓 621-630 號 B 舖 (電話: 2816 0917)

- 6. 此優惠不適用於其他套餐、時令海鮮、酒水、開瓶費及切餅費。如自攜酒類需繳付開瓶費;紅酒、白酒或清酒 (750ml 或以下) 每支收費\$200;其他酒類 (750ml 或以上) 每支收費\$400。
- 7. 另設加一服務費,並以原價計算。
- 8. 此優惠不可與其他推廣優惠或信用卡推廣優惠、折扣推廣(包括員工折扣、員工半價)、會員優惠、禮券或現金券同時使用。
- 9. 欲了解更多詳情,請瀏覽香江花月網站: https://www.victorianerahk.com/。
- 10. 根據香港法例,不可售賣酒精類飲品 (令人醺醉的酒類) 予 18 歲以下人士。
- 11. 如閣下對任何食物有過敏反應, 請通知餐廳職員。
- 12. 如有任何爭議,香江花月保留隨時修改、暫停或取消以上優惠及其條款及細則的權利,並保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. This offer is available on the à la carte at Victorian Era.
- 2. This offer is applicable to dine-in only and does not apply to any takeaway orders or third-party delivery platforms.
- 3. This offer is available from now until 30 June 2026.
- 4. Soup bases incur an extra charge. Images are for reference only.
- Customers must call the restaurant one day in advance to make a reservation and mention the use of "3 Hong Kong customers privilege".

Jordan shop

2/F, Pak Shing Building, 31-37 Jordan Road, Jordan (Telephone: 2736 8368) Tsuen Wan shop

Shop 621-630B, L6/F, Tsuen Wan Plaza, 4-30 Tai Pa Street, Tsuen Wan (Telephone: 2816 0917)

6. This offer is not applicable to the Set Menu, seafood, liquor, Wine and Corkage fee or cake-cutting fee. A corkage fee of HK\$200 will be charged per bottle for Red Wine,



- White Wine or Sake (750ml or below), while HK\$400 will be charged per bottle for other types of alcohol (750ml or above). A 10% service charge applies and is based on the original price.
- 7. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or credit card promotion offers, discounts (including staff offers, staff discount), member privileges, coupons or cash vouchers.
- 8. For more information, please visit the Victorian Era website: https://www.victorianerahk.com/.
- 9. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
- 10. Please inform the restaurant staff of any food-related allergies.
- 11. In case of any disputes, Victorian Era reserves the right to amend, suspend or terminate the Terms and Conditions of this coupon from time to time without prior or separate notice.